
Pan Marek Komorowski: „Chciałbym zapytać, czy toczą się jeszcze jakieś 

postępowania sądowe w sprawie lotniska regionalnego? Jeżeli tak, to na jakim są 

etapie? 

Ponadto proszę o udostępnienie zestawienia, ile miasto Białystok uzyskało środków, 

zarówno z naszego budżetu, jak też ze środków UE, będących w dyspozycji UMWP? 

Chodzi mi nie tylko o ten rok, ale też lata wcześniejsze, może nawet poprzednią 

kadencję.” 

 


